
Geacht Raad en College van Burgemeester en Wethouders,

Het zou ons woongenot weg nemen, snap dat er gebouwd moet worden of worden 
vernieuwd maar dan zou ik toch gaan voor een locatie, net buiten de dorpskern. Waar 
het makkelijker is om veel fietsers, auto’s en toegaand verkeer in betere banen te leiden.

Snap dat een school gemoderniseerd moet worden op zijn tijd of groter moet worden 
door het toenemende aantal leerlingen, dat is duidelijk, maar om deze dan te gaan 
bouwen tussen bestaande huizen in een mooi stuk natuur, dichtbij een ecogebied wat is 
juist aangelegd aan de zijkant van de surfplas, dat snappen wij dan niet helemaal.

Nu bedenken we dat er een school achter ons komt, waarbij ons perceel aan alle kanten 
wordt gevuld met school, voor ons huis is een ventweg waar dan auto’s van personeel en 
ouders die hun kinderen af komen zetten staan, links van ons perceel komt een 
fietstoegang naar de fietsenstalling waar zo’n helft van de kinderen door fietst, dan denk 
ik aan blikjes in de tuin en ander afval wat over de heg word gegooid, we hebben daar 
recht van overpad en daar staan regelmatig onze auto’s geparkeerd voor laad en lossen 
in onze tuin. Achter ons perceel komt dan daadwerkelijk het schoolgebouw zelf te staan 
en aan de rechtse kant van ons perceel komt de ingang naar de school. We worden 
helemaal omringt door een school met 1500 leerlingen.

Na erover nagedacht te hebben wil ik hier graag wat over op papier zetten en onze 
mening daar over geven.

Echter vind ik dat we al aan de rand van goirle zitten met tegenover ons een fraterhuis vol 
mensen waar we ook mee te maken hebben .

We hebben dit huis aan de prachtige tilburgseweg gekocht omdat het zo mooi in het 
groen staat met mooie bomen om ons heen en volop dieren in het wild. We werken er 
heel hard voor en genieten daarom extra van onze prachtige tuin waar we rust kunnen 
vinden en het erg naar onze zin hebben op de uren dat we thuis zijn.

We zijn stomverbaasd naar huis gegaan na de informatieavond op 21 februari jl. over de 
plannen om het Mill Hill college op een nieuwe locatie onderte brengen en wel bij ons in 
de achtertuin.

Aangezien de tilburgseweg nu al vaak een snelweg lijkt door het vele en hard rijdend 
verkeer wat erover komt lijkt het ons ook niet echt veilig als daar ook nog 
onoverzichtelijke oversteken komen voor kinderen die van alle kanten naar de school 
komen gefietst, die gaan hier oversteken voor onze deur. Wij moeten dan nog de inrit 
uitrijden op een ventweg waar het nu al onoverzichtelijk is met de e-bikers die we niet 
zien aankomen onder het viaduct door, daarbij als de ventweg dan ook nog een volstaat 
met auto’s lijkt ons toch niet heel fijn voor niemand.



Vriendelijke groet

De huidige locatie van Mill Hill heeft nog een mogelijkheid om het terrein om te draaien 
voor nieuwbouw op de sportvelden te plaatsen, en laten we eerlijk zijn die mensen die 
daar wonen hebben er bewust voor gekozen om bijj een school te gaan wonen, zou voor 
ons nooit geen bewuste keuze zijn maar dat zou ons nu in onze strot worden geduwd.

We hebben er sinds 21 februari in ieder geval slapeloze nachten van dus we hopen op 
een goede afloop zodat we nog fijn op deze plek kunnen wonen met alle rust erbij....we 
worden graag op de hoogte gehouden van elke stap die word gemaakt voordat de 
beslissing genomen word door de raad en college
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